

PROTOKOLL UK-MÖTE NR 6 17/18

Plats: Estrad
Datum: 2018-05-03
Tid: 18:00-20:00
Närvarande:

Anders Spånell, Jan Svensson, Lisa Malmström, Maria von der Luft, Martin Lernås Therése Sonesson

Reflektion, feedback och idéer Ungdomsavslutning

- Förslag - till nästa år "Årets ledare"
- Feedback - Inför nästa år – planera tidslängd, samt dag och tema än bättre
- Förslag - Ungdomsavslutning i Nolhaga med tåg från Nolhaga till Estrad
- Förslag - Presentera ungdomslagen i en elitmatchhalvlek
- Feedback - Kiosk gick jättebra – många handlade
- Feedback - Föräldrarepresentanter jättebra resurs

Föreningsdag på Maxi I oktober och Tomteparad

- Föräldrar ifrån flickor och pojkar -08 har ansvar för denna dag.
Info kommer på föräldramöte I P/F08
- Tomteparad – Vilka årskullar är med i år?

UK-möte 2018-05-28 - Planering Kick off läger 18-19 augusti 2018

- Planeringsmöte med Kansli (M.S) och Sportligt ansvarig (M.L) Tema, grupper, etc.
- Inbjudan/förfrågan till ytterligare föräldrarepresentanter – minst 1 från varje ungdomslag
- Inbjudan, mat, träningshallar – Maria S
- Lägervärdar - Incheckning/utcheckning av lag - Föräldrarepresentanter
- Lagfotografering - Föräldrarepresentanter
- Kiosk - Föräldrarepresentanter
- T-shirts funktionsmaterial - Martin
- Önskemål Damlag och Herrlag på plats och hänger med ungdomarna på kvällen - Martin

Alingsås Handbollklubb



Övrigt

- Diskussion kring innehåll i Ledarpärm

Nästa möte

- 2018-05-28 18:00 i Estrad

Skrivet av: Lisa Malmström
Justerat: Therése Sonesson